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Goirle, 22 oktober 2014 
 
 
Betreft: Gebruik opslag Kerkstraat door stg. Jeugdvakantiewerk Goirle 
 
Geacht College,  
 
Op woensdag 15 oktober 2014 hebben wij een gesprek gehad met wethouder Van der Put en de 
ambtenaren mevrouw Bolt en mevrouw Krebber, betreffende het gebruik van de ruimte aan de Kerkstraat 
als opslag voor het Jeugdvakantiewerk Goirle. Namens het Jeugdvakantiewerk Goirle waren daarbij 
ondergetekende en mevrouw Van Amelsfoort aanwezig. 
 
Tijdens het gesprek werd ons medegedeeld dat de ruimte aan de Kerkstraat binnen afzienbare tijd niet 
meer als opslag gebruikt kan worden. De reden die daarvoor gegeven werd, is dat de ruimte niet meer door 
de Woningbouwstichting Leystromen aan de gemeente ter beschikking wordt gesteld. Wij betreuren deze 
situatie zeer maar realiseren ons dat de gemeente Goirle in deze weinig keuze rest dan ons mede te delen 
dat het gebruik van de ruimte zal eindigen. 
 
Stg. Jeugdvakantiewerk heeft, zolang wij ons kunnen herinneren, altijd een ruimte voor opslag van de 
gemeente kosteloos ter beschikking gekregen. Ten tijde van het ter beschikking stellen van de huidige 
opslagruimte is dan ook niet aangeven dat het gebruik een eenmalig karakter zou hebben. De ruimte aan de 
Kerkstraat zou bruikbaar blijven tot een herontwikkeling van het huidige industrieterrein.  
 
Op de vraag van ons “hoe nu verder?” werd tot onze teleurstelling en ook verbazing geantwoord dat de 
gemeente niet naar alternatieve ruimte zal zoeken. Deze mededeling stelt ons voor grote, onoverkomelijke, 
problemen. Wanneer wij op de commerciële markt naar vergelijkbare ruimte moeten zoeken, heeft dat 
budgettair een dusdanige impact dat het Jeugdvakantiewerk tot de keuze wordt gedwongen of te stoppen 
of de ouderbijdrage per deelnemend kind sterk te verhogen. Beide keuzes achten wij onwenselijk. 
 
Om de hierboven genoemde redenen wenden wij ons tot u als college met het verzoek te heroverwegen om 
alternatieve ruimte ter beschikking te stellen. Hoewel wij niet beschikken over een inventarisatie van 
beschikbare gemeentelijke ruimtes, kunnen wij ons niet voorstellen dat een ruimte van ongeveer 200m2 
niet beschikbaar zou zijn. Tot op heden (of misschien moeten we zeggen tot voor 15 oktober 2014) hebben 
wij de relatie met de gemeente altijd als erg positief en coöperatief ervaren. Wij hechten bijzonder aan een 
goede samenwerking en hopen die ook te kunnen continueren. Vandaar dat wij ons in eerste instantie tot u 
als college wenden om tot een acceptabel oplossing te komen.  
 
Tijdens de afronding van het gesprek met de wethouder werd ons gevraagd vooralsnog geen ruchtbaarheid 
aan hetgeen ons werd gemeld, te geven. Wij hebben tot nu toe aan dat verzoek voldaan. Wij willen daarbij 
wel opmerken dat deze vraag ons heeft enigszins bevreemd. Ons ontgaat de reden van dit verzoek tenzij 
hetgeen ons werd verteld nog geen collegestandpunt betreft. 
  



 

Wij zijn er van overtuigd dat het voeren van actie, het zoeken van publiciteit of  het ondernemen van 
juridische stappen (op basis van gewoonterecht en/of wet openbaarheid van bestuur) de goede relatie met 
de gemeente een verkeerde wending zal geven. Echter, het voorbestaan van het Jeugdvakantiewerk (met 
een voor iedereen acceptabele bijdrage) weegt ons vele malen zwaarder. 
 
Wij hopen spoedig van u te vernemen.  
 
Hoogachtend, 
 

 
 
 
Eric van Rouwendaal  
voorzitter Stichting Jeugdvakantiewerk Goirle 


